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Protokół nr 8/19 
Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
w dniu 17 czerwca 2019 r. 

Ad 1.  
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 
członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 
kierowników i zastępców wydziałów oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca 
komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska. Obrady rozpoczęto 17 czerwca 2019 o godz. 
16:00, a zakończono o godz. 17:11 tego samego dnia. ). Na statutową liczbę 8 radnych  
w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 7 członków komisji (obecność członków komisji 
wg listy obecności, stanowiącej załącznik do nin. protokołu). Posiedzenie komisji odbyło się 
w sali obrad Urzędu Miasta pokój 229.  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych o 
 społeczno - gospodarczych;   
2. Iwona Szweda - kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych  
i  Zdrowia;  
3. Danuta Ceglarek - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-
 Koźlu; 
4. Agata Morkis - zastępca Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w  Kędzierzynie Koźlu; 
  
Ad 2.  
Przyjęcie porządku obrad. 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3.  Przyjęcie protokołu nr 7/19 z dnia 20 maja 2019 r.  
4.  Informacja dotycząca sprawozdania z funkcjonowania świetlic środowiskowo-

 socjoterapeutycznych oraz punktów konsultacyjnych i innych punktów wsparcia dla 
 rodzin z terenu gminy - temat wynika z planu pracy.  

5.  Informacja o działaniach asystentów rodzin - temat wynika z planu pracy. 
6.  Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
7.  Zakończenie obrad.  
  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska zaproponowała rozszerzenie 
porządku obrad o: 
1) Wniosek PMS.7143.1.9.2012 o wskazanie lokalu socjalnego z pominięciem innych osób 
oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego.  
jako punkt  7 
2) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawę przyjęcia Programu 
Ochrony Zdrowia na lata 2017-2019,jako punkt 6,  
kolejność pozostałych punktów porządku obrad ulega zamianie, poddała pod głosowanie 
wprowadzenie ww. dokumentów pod obrady komisji. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
uzupełnienie porządku obrad o wniosek PMS.7143.1.9.2012  oraz projekt uchwały 
zmieniający uchwałę w sprawę przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia na lata 2017-2019 oraz 
zarządzenie Nr 245/PMS/2019 Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 10.06.2019 r.  
w sprawie zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
socjalnego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa 
Odulińska, Marek Piasecki 
NIEOBECNI (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie uzupełnionego porządku obrad.  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa 
Odulińska, Marek Piasecki 
NIEOBECNI (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 
 
porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 
3. Przyjęcie protokołu nr 7/19 z dnia 20 maja 2019 r. 
4. Informacja dotycząca sprawozdania z funkcjonowania świetlic środowiskowo- 

socjoterapeutycznych oraz punktów konsultacyjnych i innych punktów wsparcia dla 
rodzin z terenu gminy . 

5. Informacja o działaniach asystentów rodzin . 
6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu 

Ochrony Zdrowia na lata 2017-2019.  
7. Wniosek PMS.7143.1.9.2019 o wskazanie lokalu socjalnego z pominięciem innych osób 

oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego. 
8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 1) Zarządzenie Nr 245/PMS/2019 Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 
 10.06.2019 r.  w sprawie zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych do 
 wynajęcia lokalu socjalnego;  
9. Zakończenie obrad. 
 
Ad 3.  
Przyjęcie protokołu nr 7/19 z dnia 20 maja 2019 r. 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że projekt protokołu został 
przesłany radnym na pocztę elektroniczną oraz znajduje się na sali obrad. Nikt nie zgłaszał 
uwag. Zapytała, czy w tej chwili ktoś wnosi uwagi do ww. protokołów, wobec braku uwag 
zaproponowała, aby komisja przyjęła protokół przez głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr 7/19 z dnia 20 maja 2019 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa  
Odulińska, Marek Piasecki 
NIEOBECNI (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 
 
Ad 4.  
Informacja dotycząca sprawozdania z funkcjonowania świetlic środowiskowo- 
socjoterapeutycznych oraz punktów konsultacyjnych i innych punktów wsparcia dla rodzin z 
terenu gminy (informacja stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska otworzyła dyskusję w sprawie.  
 
Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  
o społeczno - gospodarczych wyjaśnił, że komisji została przedstawiona szczegółowa 
informacja pisemna, poprosił o pytania radnych.  
 
Radna Grażyna Filipowicz zapytała o stosunek dzieci zapisanych na zajęcia w świetlicy do 
ilości dzieci uczestniczących, przytoczyła przykład, do świetlicy zostało zapisanych 18 dzieci  
a w zajęciach uczestniczy 8, a nauczycieli jest 10 (tabela nr 1 pozycja nr 3) poprosiła  
o wyjaśnienia, od czego to zależy.  
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że zajęcia  
w świetlicach są dedykowane dla dzieci z trudnych rodzin, organizatorzy świetlic nie są  
w stanie zmusić dzieci, by co dziennie uczestniczyły w zajęciach. Sukcesem jest kiedy  
w zajęciach uczestniczy chociaż połowa dzieci, gdyż poza godzinami lekcyjnymi trudno jest 
zaangażować dzieci do pracy w świetlicy. Dla wielu dzieci świetlica jest miejscem 
odpoczynku od problemów występujących w rodzinach i z wielką radością chodzą do 
świetlicy. Złym rozwiązaniem byłoby wymuszenie na dzieciach uczestnictwa w zajęciach. 
Można tylko dzieci zachęcać.   
 
Radna Małgorzata Lipczyńska zapytała czy w czasie wakacji świetlice będą czynne w 
pełnym wymiarze godzinowym wraz z wyżywieniem. 
 
Radna Hanna Białas wyjaśniła, że w czasie wakacji w szkołach będą dyżury, 
zoorganizowanie są kolonie w szkole oraz na kolonie na turnusach wypoczynkowych.  
Dodała, że w świetlicy ,,Brzdąc” jest ok. 50 dzieci zapisanych, są podzieleni na grupy 
wiekowe, w razie nieobecności na zajęciach nauczyciele telefonicznie informują o tym 
rodziców. Wychowawcy ze świetlic pracują również z rodzicami. Jedną grupą opiekuje się 
dwóch nauczycieli, a zatrudnionych jest dziesięciu nauczycieli. Świetlice dzielą się na 
środowiskowe i socjoterapeutyczne. Zależy to od regulaminu.  
 
Radny Marek Piasecki zapytał na jakiej podstawie i w jaki sposób dzieci są zapisywane do 
świetlic. Czy następuje to na wniosek rodziców lub wniosku odpowiednich instytucji.  
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Czy są sytuacje, że dzieci które zostały zapisane a wielokrotnie nie chodzą na zajęcia.  
Czy rodzice się obawiają, że wypłyną informacje o rodzinie.  
 
 
Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że pedagodzy 
szkolni we współpracy z odpowiednimi instytucjami, weryfikują i kierują dzieci i młodzież 
do świetlic, po spełnianiu określonych warunków, szczególnie do korzystania z socjoterapii.  
 
Radna Hanna Białas wyjaśniła, że rodzic musi wypełnić kartę i zgodę, na podstawie tej karty 
dzieci zostają zapisane na zajęcia. Niektóre dzieci się aklimatyzują i chętnie chodzą na 
zajęcia nawet przez wiele lat, chcą uczestniczyć w zajęciach, i dziecko zostaje zapisane. A 
niektóre nie akceptują miejsca i zostają wypisane. Czasami MOPS lub inne instytucje kierują 
dzieci do świetlicy. Jest pełna dokumentacja i kontrola wszystkich działań, bo dotyczy to 
opieki nad dziećmi.  
   
Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że w szkołach 
świetlice socjoterapeutyczne realizują zadanie, a do świetlic środowiskowych dzieci są 
kierowane na ten czas są oddzielane od trudnych sytuacjach w rodzinie, a opiekunowie w 
ramach dodatkowej pracy i pasji wykonują zadania. 
   
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska podsumowała dyskusję, że działania świetlic są w 
pełni udokumentowane, ponieważ dotyczy opieki nad dziećmi. Niektóre dzieci przez wiele 
lat chętnie korzystają z pomocy w świetlicy, a nawet po zakończeniu szkół zostają 
wolontariuszami. Dobrze się czują w świetlicy.   
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska  poinformowała, że komisja zapoznała się i przyjęła 
ww. informację. 
 
Ad 5.  
Informacja o działaniach asystentów rodzin (informacja stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska otworzyła dyskusję w sprawie, poinformowała, że w 
posiedzeniu komisji uczestniczą panie z Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej ds. asysty 
rodzin pracujące z rodzinami dysfunkcyjnymi.  
 
Danuta Ceglarek - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu 
poinformowała, że do udziału w komisji zaprosiła dwóch pracowników Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej ds. asystentury rodzin, by udzieliły informacji o pracy z trudnymi 
rodzinami. Dodała, że rodziny problemowe stają się coraz bardziej problemowe. Rodzina 
współczesna różni się od rodziny z przeszłości, skala problemów w rodzinach rośnie, nie ma 
narzędzi pozwalających na zaopiekowanie się nowymi problemami w rodzinach. Skala 
problemów w rodzinach rośnie. Asystencji pracują z 12-13 rodzinami, skala problemów w 
rodzinach rośnie.  
 
Radna Małgorzata Lipczyńska zapytała panie asystentki rodzin o metody radzenie sobie ze 
stresem, gdyż dziennie udzielają ponad 40 porad, pracują z rodzinami wielo problemowymi i 
jest to trudne psychiczne, aby ,,zeszły negatywne emocje”.  
 
Pracownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej ds. asystentury rodzin, wyjaśniła, że 
uczestniczą w szkoleniach dot. radzenia ze stresem oraz korzystają ze wsparcia tzw. ,,super 
wizje” z super Wizorem, dodała, że korzystnie z ,,super wizji” jest dla nich dużą pomocą 
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gdyż w obliczu dużych trudności w rodzinach i udzielaniu dużej ilości porad mogą ,,zrzucić” 
dużo problemów oraz otrzymują fachową pomoc.  
 
Danuta Ceglarek - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu 
poinformowała, że niedawno stowarzyszenie z Opola zadeklarowało stałą bezpłatną pomoc i 
doradztwo w sprawach psychologicznych i prawnych. Pani psycholog ze stowarzyszenia 
zadeklarowała również usługę ,,super wizji” asystentom i pracownikom socjalnym, pomoc 
będzie świadczona do końca 2019 r. Jest to kolejne narzędzie wsparcia. W sytuacjach bardzo 
destruktywnych gdy asystenci rodzin spotykają się z oporem i groźbami, gróźb  karalnych, 
często czują się  zagrożone. Dlatego mają możliwość korzystania z pomocy zatrudnionego w 
MOPS psychologa.  
      
Radny Marek Piasecki zapytał o proces wchodzenia do rodzin. Jak długo trwa współpraca.  
 
Pracownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej ds. asystentury rodzin, wyjaśniła, że 
najpierw rodzina musi wyrazić pisemna zgodę na pomoc i od razu rodziny się buntują, nie 
chcą pomocy innych postronnych osób. Asystentom szczególnie zależy na pomocy rodzinom 
gdzie są dzieci. Wejście do rodziny następuje również na wniosek sądu pod groźbą zabrania 
dzieci. Najtrudniejsze są pierwsze spotkania, gdy wspólnie ustalają plan pomocy rodzinie. Na 
początku  pomagają pozałatwiać sprawy finansowe, złożyć wnioski o dodatki oraz udzielają 
porad  prawnych lub kierują członków rodziny do lekarzy specjalistów. Przez pierwsze pół 
roku rodzina jest stale diagnozowana. Kolejno wprowadza się metody współpracy. Udzielają 
pomocy rodzinom z wieloma problemami min. po śmierci dziecka, po poronieniu,  
z uzależnieniami od hazardu, narkotyków, alkoholu. Rodziny do końca nie wierzą w pomoc 
pracownika MOPS, są stale nieufni. Jeżeli asystenci zauważą sytuacje która grozi 
niebezpieczeństwem dla rodziny lub dzieci natychmiast informują o tym kolejne instytucje. 
Zawód asystenta jest ogromnie obciążony i wymaga odreagowania negatywnych emocji oraz 
wsparcia. Petenci często znajdują się pod wpływem narkotyków oraz alkoholu, osoby 
słownie często przekraczają granice a pracownicy nie mogą pokazać strachu lecz 
wielokrotnie czują się zagrożone. Współpraca z rodziną dysfunkcyjną trwa do trzech lat.  
 
Danuta Ceglarek - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu 
poinformowała, że asystenci rodzin pomagają do godziny 18:00, po tej godzinie rodziny 
muszą w razie zagrożenia samodzielnie informować Policję lub szpital lub pogotowie. 
Często rodziny uważają, że asystent rodziny jest od załatwiania wszystkich sprawi 
problemów  rodzinnych a same stają się pasywne.  
 
Pracownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej ds. asystentury rodzin, wyjaśniła, że w 
rodzinach objętych pomocą przeważnie kobiety są chętne do współpracy a partner nie. 
Mężczyźni nie lubią pomocy asystentów szczególnie kiedy proponuje im się pomoc w 
znalezieniu pracy lub kierowania do lekarza specjalisty.  
 
Radna Hanna Białas zapytał w jaki sposób jeszcze asystenci trafiają do rodzin.  
 
Pracownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej ds. asystentury rodzin, wyjaśniła, że na 
wniosek pracownika socjalnego oraz wniosek PCPR, który widzi deficyty i problemy  
w zachowaniu rodziny, kieruje do pomocy asystentów.  
 
Radna Hanna Białas zaproponowała, by asystenci rodzin kierowali dzieci z rodzin objętych 
pomocą do świetlic socjoterapeutycznych.  
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Pracownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej ds. asystentury rodzin, wyjaśniła, że 
proponują dzieciom skorzystanie ze świetlic, by odizolować je ze środowiska rodzinnego. 
Lecz nie zawsze rodziny wyrażają zgodę. Ciężko jest zmusić rodziny do skorzystania z 
pomocy, ponieważ udział jest dobrowolny i nie na narzędzi, aby zmusić dysfunkcyjne 
rodziny.  
 
Radna Halina Mińczuk z racji wykonywanego zawodu kierownika administracji Miejskiego 
Zarządu Budynków Komunalnych oraz administratora budynków komunalnych 
poinformowała, że ma stały kontakt z rodzinami dysfunkcyjnymi odjętych opieką MOPS 
oraz stale współpracuje z MOPS powiadamiając w których rodzinach występuje dysfunkcja i 
środki finansowe nie są wydawane prawidłowo na jedzenia lecz na alkohol i papierosy. 
Wyjaśniła, że istnieje współpraca wszystkich instytucji, działania są podejmowane szybko, 
szczególnie w stosunku do rodzin gdzie są dzieci.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska podsumowała dyskusję, że praca asystentów rodzin 
jest niezwykle trudna i niebezpieczna, podejmowane działania mają szerokie spektrum 
pomocy, życząc pracownikom by udało się pomóc jak największej ilości rodzin  
i wyprowadzić ich z dysfunkcji, szczególnie rodzinom w których są dzieci.  
 
Danuta Ceglarek - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu 
poinformowała, że asystenci rodzin jest nowym zawodem, metodyka i narzędzia dot. pomocy  
dopiero się tworzy. Pracownicy asystenci rodzin korzystają z wielu form pomocy tzw. ,,super 
wizjer” oraz uczestniczą w kursach samoobrony.  
 
Radny Marek Piasecki zapytał jeżeli po okresie trzy letniej współpracy z rodziną 
dysfunkcyjną, rodzina jeszcze potrzebuje pomocy, czy zostaje im zaproponowana inna 
pomoc w postaci innego opiekuna, czy pomoc jest przerywana.  
 
Pracownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej ds. asystentury rodzin wyjaśniła, że po 
trzy letniej pracy, kiedy rodzina dobrze rokuje, proponowany jest trzy miesięczny okres 
pomocy. Dalsza współpraca z rodziną jest kontynuowana z pracownikiem socjalnym lub 
zespołem pracowników socjalnych. Lecz na wniosek sądu lub postanowieniem kuratora 
mogą ponownie podjąć dalszą trzy letnią współpracę z  tą rodziną.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisja zapoznała się i przyjęła 
informację o działaniach asystentów rodzin. 
 
Ad 6.  
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu 
Ochrony Zdrowia na lata 2017-2019 (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska otworzyła dyskusję w sprawie. 
 
Radna Małgorzata Lipczyńska zapytała o najczęstsze powody i dlaczego jednostki nie 
chciały realizować programów profilaktycznych.  
 
Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że z powodu 
braku lekarzy, jednostki nie realizowały programów profilaktycznych.  
 
Radny Marek Piasecki zapytał czy w ofercie została zaproponowana jednostkowa kwota za 
badanie czy ogólna suma za badanie.  



 7 

Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że były podane 
jednostkowe kwoty za badanie.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poprosiła radną Grażynę Filipowicz o poddanie 
numeru uchwały z miasta Bydgoszcz dot. badania Alzhaimera, gdyż nie potrafi znaleźć tego 
dokumentu w Internecie, kolejno poddała pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia na 
lata 2017-2019; 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki 
NIEOBECNI (1) 
Sławomir Wołkowiecki 
 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała  
ww. projekt uchwały. 
 
Ad 7.  
Wniosek PMS.7143.1.9.2019 o wskazanie lokalu socjalnego z pominięciem innych osób 
oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego 
( wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska otworzyła dyskusję w sprawie.  
 
Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że w wniosku 
przedłożonym członkom komisji, poinformowano, że mieszkaniec swoim zachowaniem 
stwarza zagrożenie i kłopot współmieszkańcom.  
 
Radny Marek Piasecki zapytał czy został już wytypowany inny lokal dla mieszkańca, w 
jakim rejonie miasta.  
 
Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że mieszkanie 
zostanie przyznane zgodnie z kolejnością, dostosowując  metraż zgodnie z przepisami. 
  
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod głosowanie ww. wniosek. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek PMS.7143.1.9.2019 o wskazanie lokalu socjalnego z pominięciem innych osób 
oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marek Piasecki 
NIEOBECNI (1) 
Sławomir Wołkowiecki 
 
Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów: 6 głosów ,,za”, 1 głos ,,wstrzymujący się”, 
głosów ,,przeciw” nie było, pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.  
 
 
Ad 8.  
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że kolejny termin komisji został 
ustalony na 19 sierpnia 2019 r. o godz. 16:00, chyba że wpłyną dokumenty wymagające 
opinii komisji.   
 
a)  
do wiadomości komisji:  
Zarządzenie Nr 245/PMS/2019 Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 10.06.2019 r. w 
sprawie zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego. 
 
Komisja zapoznała się i przyjęła ww. listę wnioskodawców.  
 
Ad 9.  
Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 
uczestnictwo w posiedzeniu i o godz. 17:10 zamknęła posiedzenie Komisji Spraw 
Społecznych Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.  
        
 
 
       PRZEWODNICZĄCA KOMISJI 
 
        Ewa Odulińska 
 
Protokołowała 
 
Anna Dworaczek 
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Protokół nr 9/19 
Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
w dniu 27 czerwca 2019 r. 
(druga cześć posiedzenia) 

Ad 1. 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia (o godz. 14.40), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 
członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 
kierowników i zastępców wydziałów oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca 
komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska. Poinformowała, że obrady komisji zwołano w 
trybie pilnym, ponieważ w dniu 24 czerwca 2019 r. wpłyną wniosek nr 
PMS.7143.1.36.2016 do którego wymagana jest opinia komisji branżowej.  
Obrady rozpoczęto 27 czerwca 2019 o godz. 14:40, a zakończono o godz. 14:55 tego 
samego dnia (w przerwie obrad Sesji Rady Miasta). Na statutową liczbę 8 radnych w chwili 
rozpoczęcia obrad obecnych było 8 członków komisji (obecność członków komisji wg listy 
obecności, stanowiącej załącznik do nin. protokołu). Posiedzenie komisji odbyło się w sali 
konferencyjnej Urzędu Miasta pokój 207 b.  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych o 
 społeczno - gospodarczych;   

2. Iwona Szweda - kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych  
 i  Zdrowia;  

3. Monika Orpel-Śmigielska - Kierownik -Koordynator Biura Prawnego; 
 
Ad 2.  
Przyjęcie porządku obrad. 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
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2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Opinia komisji do wniosku PMS.7143.1.36.2016  o wskazanie lokalu socjalnego  
 z  pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców, uprawnionych  
 do wynajęcia lokalu socjalnego.  
4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
5. Zakończenie obrad.  

 
Ad 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod głosowanie zaproponowany porządek.  
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad.  
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Marek Piasecki, Elżbieta Kozakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 
 
Komisja Spraw Społecznych przyjęła do realizacji zaproponowany porządek.  
 
Ad 3. 
Opinia komisji do wniosku PMS 7143.1.36.2016  o wskazanie lokalu socjalnego  
z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców, uprawnionych  
do wynajęcia lokalu socjalnego ( wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska otworzyła dyskusję w sprawie.  
 
Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że w wniosku 
przedłożonym członkom komisji, poinformowano, że z uwagi na zakończenie remontu 
lokalu socjalnego przy ul. Targowej 15/7 wykonanego w ramach ,,Programu integracji 
społeczności romskiej w Polsce” MZBK wystąpiło do Towarzystwa Społeczno-Kulturalnego 
Romów Rzeczypospolitej Polskiej o wskazanie na liście wnioskodawców uprawnionych do 
wynajęcia lokalu socjalnego, pierwszej w kolejności czteroosobowej rodziny romskiej. 
Stowarzyszenie wskazało rodzinę, która znajduje się na 147 pozycji ww. listy.   
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska dodała, że metraż przysługujący czteroosobowej 
rodzinie został zachowany, wobec braku osób do dalszej dyskusji, poddała pod głosowanie  
wniosek PMS 7143.1.36.2016  o wskazanie lokalu socjalnego z pominięciem innych osób 
oczekujących na liście wnioskodawców, uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego. 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”) zaopiniowała  
ww. wniosek. 
 
Głosowano w sprawie: 
opinia komisji do wniosku PMS 7143.1.36.2016  o wskazanie lokalu socjalnego z 
pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców, uprawnionych do 
wynajęcia lokalu socjalnego. 
  
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Marek Piasecki, Elżbieta Kozakiewicz, Sławomir Wołkowiecki. 
 
Ad. 4 
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Nie zgłoszono żadnych spraw bieżących i wolnych wniosków.  
 
Ad 5. 
Zakończenie obrad.  

 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 
uczestnictwo w drugiej części posiedzenia  i o godz. 14:55 zamknęła posiedzenie Komisji 
Spraw Społecznych Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.  
 
       PRZEWODNICZĄCA KOMISJI  

              Ewa Odulińska (-) 

Protokołowała 
A. Dworaczek  


